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Eden szatana nr 114  

Sad Depresji Konca Czasu, czesc 4 

09 lipca 2023 AM 

Brian Kocourek, Pastor 

 

Pochylmy głowy w modlitwie. Łaskawy Ojcze, jesteśmy tak wdzięczni Panie, że zebraliśmy się dzisiaj razem, 

wiedząc, że stoimy gdzieś pomiędzy 81. a 82. sceną, która ma się przed nami wydarzyć, a pochwyceniem, 

zmianą ciała i pójściem do domu. Tak więc, Panie, prosimy Cię tylko o przyspieszenie ruchomych schodów i 

pomóż nam to zobaczyć . W imieniu Jezusa modlimy się. Amen. 

 

Możecie usiasć. Wiecie, jestem naprawdę dumny z tego kościoła, ponieważ kiedy robisz analizę internetową 

tego, co głoszą w tak zwanych kościołach poselstwa, to po prostu nic, czego nie usłyszałbyś w kościele 

baptystycznym lub zielonoświątkowym. W niektórych kościołach głoszą jak baptyści, ale w innych kościołach 

głoszą tylko zielonoświątkowców. Wiesz, wszystko zależy od uczuć. Chodzi o dobre samopoczucie. Chodzi o to, 

żeby kochać Boga, wiesz?  

Ale chrześcijaństwo to coś więcej niż kochanie Boga. 

 

Brat Branham mówi: Kościół zmiękł. Są laodycejczykami, ślepymi, nagimi i nieszczęśliwymi. Ale oni o tym nie 

wiedzą. Więc oni też są mentalni. I dobrze jest mieć ewangelię z zębami, taką, którą możemy nieść. Ponieważ 

będziemy musieli stanąć jeden z tych dni.  

 

Modlę się więc, abyście wszyscy byli gotowi. Jesteśmy przygotowywani przez pięcioraką służbę i przez proroka 

Bożego, który zstąpił i dał nam ją. Wzięli światło i rozproszyli je między innymi.  

 

W przyszłym tygodniu będziemy mieli pytania i odpowiedzi, a ja spotkam się w sobotę z uslugujacymi z całego 

świata za pośrednictwem Internetu. A potem będziemy mieli to tutaj. Ale tydzień później zaczynamy gloszenie o 

Światowej Radzie Kościołów. Teraz możesz wyszukiwać i wyszukiwać i przeszukiwać Internet. Nie znajdziesz 

zbyt wiele, chyba że naprawdę wiesz, o co w tym wszystkim chodzi. Bo pamiętajcie, że Kościół katolicki jest 

odpowiedzialny. Ale potrzebuje wsparcia. Wiecie, w Objawieniu 13 powiedziano nam, że Stany Zjednoczone 
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faktycznie pomagają wizerunkowi poprzez obraz. Dają moc bestii. Więc wiesz, Kościół katolicki sam w sobie jest 

bezwartościowy, ponieważ nie mógł ci nic narzucić. Po prostu nie zrobilibyście tego, co chcą. Ale wszystkie 

kościoły łączące się z Kościołem katolickim, Biblia mówi, że odrzucą doktrynę w Drugim Tymoteuszu i zaczną 

głosić bajki.  

 

Brat Branham   w Pytaniach i odpowiedziach z 1957 i 1962 roku powiedział, że jest to doktryna trynitarna i 

Jedności. Cóż, widzicie, to już trafiło do wiadomości. Głoszą doktrynę Jedności. Nazwał je bajkami, Jednością i 

doktrynami trynitarnymi. Ponieważ pamiętajcie, Trójca pochodzi z Babilonu. I pochodzi od Anu, Ea i Enlila. Jest 

to doktryna trynitarna, wywodząca się z Babilonu i będąca mitologią.Dobrze. Czym jest mitologia? Bajki. To 

wszystko. Więc to jest wasza Trójca, tam jest wasza doktryna jedności.  

 

Dziś rano będziemy studiować temat Sądu Depresji Czasów Ostatecznych, część 4, a następnie dziś po 

południu część 5. Podzieliłem to na dwie części, ponieważ mamy około 20 stron, więc zdecydowałem, że 

podzielimy się na pół i trochę skrócimy.  

Dzisiaj rano będę czytał pismo święte i to, co powiedział brat Branham.  

 

Przypowieści Salomona 6:32 Lecz kto cudzołoży z kobietą, jest bez rozumu: kto to czyni, niszczy własną 

duszę.  

 

Teraz możesz popełnić cudzołóstwo duchowo lub fizycznie. Mówimy o części duchowej. W porządku.  

 

Dlatego najpierw musi nastąpić śmierć duchowa, w której człowiek traci jakiekolwiek zrozumienie, które mógł 

mieć.  

 

Jak oni to robią? Popełniając cudzołóstwo. Innymi słowy, łączenie się z kościołem. W porządku, przyłączanie się 

do czegokolwiek, co mogłoby odciągnąć ich od Słowa. A jaki jest cały cel systemu Antychrysta? Ma sprawić, że 

będziecie religijni bez doktryny, bez Słowa.  
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Pokazuję wam, że ludzie mogą mówić o tym, że kochają Jezusa. I wiecie, czuć się tak dobrze w ich duchu i po 

prostu pięknie , cudownie  . I bądźmy wszyscy braćmi. I wiecie, bądźmy po prostu naprawdę mili i wszystko 

inne. Ale popełniasz duchowe cudzołóstwo bez Słowa.  

 

Otóż możecie być tacy, piękni, uroczy, kochani i mieć doktrynę, i jesteście w porządku. Ale kiedy odłożysz 

doktrynę na bok, aby się dogadać, cudzolostwo  jest właśnie tam. Pokazałaś sobie, że jesteś gotowa zapłacić 

cenę i jesteś prostytutką, tym właśnie jesteś. W porządku. Nie jesteś wierny. 

 

Przypowieści Salomona 30:20 Taka jest droga cudzołożnej kobiety; ona je i wyciera usta swoje, i mówi: Nie 

uczyniłem żadnej niegodziwości. 

 

Widzisz, tak jak kobieta w ogrodzie. Bóg powiedział, nie jedz tego. Ponieważ w chwili, gdy je zjesz,  umrzesz. 
Cudzołożna kobieta je i wyciera usta, i mówi: Nie uczyniłem nic złego. Innymi słowy, jej jedzenie pokazuje, że 
bierze to do siebie. To jest cudzołóstwo. 
 

Księga Ezechiela 16.32 Ale jak żona, która cudzołoży, która bierze obcych zamiast swego męża! 

 

Oto twoja definicja cudzołóstwa, weź obcych zamiast męża. OK, więc będziemy się zbliżać, ponieważ pokażę 
wam, że są naznaczeni jako cudzołożnicy, zanim nadejdzie sąd. A sądem jest depresja. Cały świat żyje w 
cudzołóstwie. Biblia mówi, że królowie ziemi popełnili cudzołóstwo z nią, nierządnicą. A ludzie na ziemi zostali 
upici, co oznacza, że stali się żywiołowi w swoich cudzołóstwach z nią. Więc widzicie, to nie tylko królowie, ale 
ludzie idą z nimi.  
 

Objawienie 2:22 Oto wrzucę ją do łoża, a tych, którzy z nią cudzołożą, na wielki ucisk, chyba że pokutują za 

swoje uczynki. 

 

Innymi słowy, być może byłeś kiedyś częścią tego systemu. Być może byłeś republikaninem lub demokratą i 

byłeś częścią ich systemu, ale teraz to zrozumialeś. Okej, zdajesz sobie sprawę, że to wszystko jest fałszywe. 

To wszystko jest cudzołożne i nie chcesz mieć z tym nic wspólnego. Dlatego widzimy, że ucisk i śmierć są jej 

karą. 
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II Piotra 2:14 Mając oczy pełne cudzołóstwa, I nigdy  im nie dosć grzechu; (co jest niewiarą), omamianie 

niestabilnych dusz: serce maja  wyćwiczone w chciwosci, synowie przeklenstwa 

Dlatego klątwa spoczywa na nich. Skąd bierze się klątwa? To wtedy, gdy nie mówisz tego, co powiedział Paweł. 

Powiedział, że jeśli ktoś przyjdzie do ciebie i powie coś innego niż to, co powiedziałem, niech będzie przeklęty. 

Mojżesz powiedział to samo. Jezus powiedział to samo. 

 

Marka 8:38 Ktokolwiek więc będzie się wstydził mnie i moich słów w tym cudzołożnym i grzesznym pokoleniu, 

będzie się wstydził także Syn Człowieczy, gdy przyjdzie w chwale swego Ojca ze świętymi aniołami. 

 

Nie chodzi tylko o to, że są tak mili, ale po prostu nie mają objawienia. Chodzi o to, że odrzucają objawienie i są 
mili w pewnym celu. Dlaczego jesteś miły w jakimś celu? Nie mówię, że nie powinniśmy być mili, ale dlaczego 
jesteście mili w swoim celu? Bo zyskasz. Zauważasz, że małe dziecko mówi: "O mamusiu, tak bardzo cię 
kocham". Jesteś taka ładna i tatusiu, och, jesteś taki miły i wszystko. Czy mogę dostać cukierki, wiesz? Za nimi 
stoi motyw, że są mili. 
 

Jakuba 4:4 Wy, cudzołożnicy i cudzołożnice, nie wiecie, że przyjaźń świata jest nieprzyjaźnią z Bogiem? 

Ktokolwiek więc chce być przyjacielem świata, jest wrogiem Boga. 

 

Więc są twoimi wrogami. Są wrogami Boga. To twoi wrogowie. Cóż, wiem, że niektórzy ludzie myślą, o rany, on 

po prostu głosi zbyt mocno. Wiesz, będzie miał kolejny udar lub coś, aby się go pozbyć. Ponieważ, wiecie, 

jesteśmy zmęczeni słuchaniem tych trudnych rzeczy. Ale pozwólcie, że powiem tylko tyle. Po prostu mówię to, 

co mówi słowo, dobrze? Czytasz to właśnie tam. OK, więc to nie ja, to On. Powiedział, że przyjaciel tego świata 

jest wrogiem Boga. 

 

E-62 Potwierdzenie i dowód 62-0621E Pozwól, że ci powiem, przyjacielu. Ten Bóg Mojżesza, który mógł ich 

zabrać do arki, mógł ich zabrać z murów. A jeśli Bóg instynktownie daje ptaku ostrzezenie o niebezpieczeństwie, 

o ileż bardziej  istoty ludzkie, które są natchnione przez Ducha Świętego?  
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Innymi słowy, to doktryna Chrystusa. Bo bez niej nie macie Boga. A bez tego, co powiedział Paweł, nie jesteś 

jego. To, że Bóg otworzył wasze oczy na tę prawdę, jest jak Mojżesz i tak jak prorocy przed nami, inspirując nas 

Słowem Bożym. 

 

Co za zła rzecz. Co za cudzołożne pokolenie.  

Posłuchajcie, ilu ludzi znacie popełniających cudzołóstwo? Powiem wam , wszyscy poza prawdą popełniają 
cudzołóstwo, a nawet o tym nie wiedzą. Jak powiedział brat Branham, wiecie, że wy, kobiety, kiedy kosicie 
trawnik w strojach kąpielowych to popełniacie cudzołóstwo z wieloma osobami. Nawet o tym nie wiesz. 
 
Żydowski rabin powiedział, że jeśli nie zrobisz tego, nie jesteś winny. Ale odrzuca Jezusa. Jezus powiedział: Z 
obfitości serca usta mówią. Powiedział: "Jeśli mężczyzna patrzy na kobietę i pożąda jej w swoim sercu, popełnia 
z nią cudzołóstwo. Cóż, jeśli spojrzycie na kościoły jak, cóż, nie powiem tego, ponieważ obraziłoby to kogoś 
tutaj, ale są kościoły w tym przesłaniu, które głoszą cudzołożny związek. Wstają i gloszą może 5-10 minut. 
Potem ktoś śpiewa. A potem jakaś kobieta śpiewa, i wiecie, przepraszam,  jest trochę dobrej muzyki w tym 
przesłaniu, jeśli śpiewają staromodne piesni. Ale są ludzie, którzy po prostu  brzmią, jakby w zasadzie się 
kochali, wiesz? O Jezu, o piękny Jezu. Nie zależy mi na tego rodzaju muzyce.   
 

Co za zła rzecz. Co za cudzołożne pokolenie. Cóż za złe miejsce, w którym żyjemy. Cóż za grzeszny, 

bezbożny naród, jaki mamy.  

Nie myśl, że żyjesz w narodzie, który służy Bogu, który stawia Biblię na pierwszym miejscu. Wzięli Deklarację 
Niepodległości i zniszczyli ją. Zabrali naszą konstytucję i zniszczyli ją.  
Mówi: "Jesteśmy jednym narodem przed Bogiem". Zobaczcie, oni to wszystko usunęli. Oni wyjęli Przysięgę 
Wierności.  . Nie chcą mieć nic wspólnego z Bogiem. Demokraci usunęli go ze swojego programu. Wy ludzie 
jesteście oszukiwani przez Partię Republikańską, ponieważ mówią konserwatywne rzeczy, ale tak naprawdę 
chodzi tylko o ponowne wybranie. Żaden z nich nie mówi prawdy. Ilu z nich naprawdę wierzy, że Bóg posłał 
proroka, aby okazał nam miłosierdzie, aby nas stąd wyciągnąć? Żaden z nich. Więc głoszą fałsz.  
 

Twoja uprzejmość nic nie znaczy dla Boga. Biblia mówi, że twoja sprawiedliwość jest jak brudna. Co to jest 
brudna? To jest kobieta raz w miesiącu. Wiecie,  . OK, to jest brudne. Tak więc Bóg mówi, że wasza 
sprawiedliwość jest jak brudna podpaska. Wow, tak bardzo myslisz ze Bóg jest naprawdę pod wpływem tego, bo 
jesteś miły. Wolałbym raczej stanąć i popatrzeć, jaka jest różnica między bratem Vayle'em a bratem 
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Branhamem? To były cuda. Mieli tę samą ewangelię. Brat Branham powiedział: Jeśli chcesz dowiedzieć się 
czegoś o tym przesłaniu, zapytaj brata Vayle'a. I wiecie co? Ludzie kochali brata Branhama, ponieważ był miły, 
ale nienawidzili brata Vayle'a, ponieważ byl? Cóż, był trochę orneryczny. I wiecie, moja pierwsza wymiana zdań 
z bratem Vayle'em w jego domu, usiedliśmy i rozmawialiśmy, a on,  powiedział kilka rzeczy, ktorych po prostu 
nie mogłem zrozumieć. 
Położyłem się spać, bo byłem  tak mile czysty. Wiesz, że nie pozwoliłbym sobie nawet na przekleństwo czy 
cokolwiek, nie powiedziałbym ich. Położyłem się do łóżka i powiedziałem: "Panie, wiesz, że on ma tyle światła, a 

jednak jest taki szorstki. A Duch Święty rzekł do mnie: Który z moich proroków nie był szorstki?  
Macie proroka, Samuela. Co zrobił? Pociął ich na kawałki. Czy możesz sobie wyobrazić cięcie żywej osoby na 
kawałki? Pomyślcie o tym. To jest szorstkie. To trudne, w porządku. A król Saul nie wiedział, że stoi przeciwko 
Bogu, chociaż Bóg powiedział: nie wracaj z nikim I niczym, nie zostawiaj nikogo przy życiu, nie zostawiaj owiec, 
nie zostawiaj niczego. Wrócił i powiedział, że nie zaszkodzi zabrać dobre rzeczy I zwierzyne . A król, po prostu 
go uwolnil. I przyszedł prorok, wziął człowieka, miecz królewski, i posiekał go na kawałki. To jest prorok Boży.  
 
Kolejny prorok Boga, tych 40 małych dzieci,  a myślisz o tym, co dzieje się na tym świecie, i wszystkie te dzieci  
ktore są w niebezpieczeństwie i wszystko inne. Prorok Boży posłał niedźwiedzia na  40 dzieci i pożarł je. Tak, to 
dość brutalne. A jest  to prorok Boży.  
 
Widzicie, on kochał Słowo Boże ponad wszystko. Czy kochasz Słowo Boże? I czy  chcesz iść na kompromis z 
jego prawdą? Czy jesteś gotów odrzucić strony internetowe, które dotyczą tylko śpiewania? 
A potem, nagle facet wślizguje się i mówi kilka słów z Biblii, a  jest to całkowicie błędne. On po prostu, wiecie,  

jest  tak skorumpowany i po prostu całkowicie się myli. A ty mówisz, no cóż, ale ja uwielbiam śpiewać. Nie, 

jesteś gotów pójść na kompromis z prawdą Bożą. Nie słuchałbym takich rzeczy, gdybym otrzymał 1 000 000 $. 

Nie mogłbyś mnie do tego zmusić. 

 
A kiedy słuchasz tych rzeczy, nienawidzisz Boga. I myślisz, że kochasz Boga, ponieważ jesteś pochłonięty 
emocjami. I to jest chore. Naprawdę, naprawdę chore. Teraz przepraszam. Nie mówię tu do was. Ale mówię 
wszystkim, którzy słuchają. To po prostu chora rzecz. To cudzołożny naród. 
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Myślimy, że była w Plymouth Rock. Wiecie, ona stamtąd wyszła. tak. Pewnego razu to zrobiła. Pewnego razu 

stanęła przy Słowie Bożym. Raz napisała Deklarację Niepodległości, raz napisała konstytucję. Ale nie dzisiaj, 

nie dzisiaj. Złamali to.  

 

Bóg opuszczony, nienawidzący Boga, poszukiwacze znaków, jeźdźcy mody, podrabiacze, cielesni  . 

Prowadzeni  niczym, dochodzący do końca drogi. Mówię to w Imię Pana. Jeszcze raz powiem. Odpowiedź 

należy do Was. W porządku. 

 

135 Obecność Boga nierozpoznana 64-0618 Jak za dni Jezusa, to samo. Spójrz na Niego stojącego tu teraz. 

Powiedział: "Jak to było za dni Jonasza, ; albowiem jak Jonasz był w brzuchu wieloryba trzy dni i noce, tak musi 

być Syn Człowieczy". Powiedział: "Złe i cudzołożne pokolenie będzie szukało znaku".  

Uwierz w znak. Wszyscy są w poselstwie z powodu znaku. I nie będą słuchać głosu znaku, który jest doktryną, 
którą głosił. Kiedy Jezus , oni kochali Jego służbe , oni kochali to uzdrowienie. Przyjdź do mojego kościoła. 
Przyjdźcie do mojej świątyni, czytajcie Biblię. A kiedy powiedział: Tego dnia wypełniło się Pismo,  . Kiedy 
otworzył usta i uczył doktryny: O wy pokolenie wężowego nasienia. Och, wtedy go nie lubili. 

 
Kiedy William Branham,oni kochali jego służbę, dopóki nie zaczął głosić słowa, wiecie,to doprowadziło do tego. 
Ale kiedy uczył  około 1958 lub 1957 roku i naprawdę zaczął głosić słowo. Powiedzieli: "Wiem, że możemy 
przyciągnąć 45 000 ludzi, którzy są otwarci". Wiecie co? Musimy zachować naszą denominację, musimy 
zachować nasz trynitaryzm, musimy zachować naszą jedność. Musimy zachować nasze tradycje, naszą religię. 
I tak skończyło się na tym, że w 1965 roku nie głosił nikomu, tylko garstce. Został więc odrzucony.  
 

Wiecie, co myślę, że On robił? Prorokował: "Pokolenie nikczemne i cudzołożne..." Zastanawiam się, czy 

jakikolwiek człowiek przy zdrowych zmysłach mógłby zaprzeczyć, że nie żyjemy w słabym i 

cudzołożnym pokoleniu, kiedy homoseksualiści, perwersje i wskaźniki rozwodów w Ameryce są wyższe niż w 

jakimkolwiek innym narodzie na świecie. 

I posłuchajcie, nawet w tym przesłaniu, przepraszam, są kościoły w tym przesłaniu, które pozwalają 

homoseksualistom uczestniczyć. W tym poselstwie są ludzie, którzy są homoseksualistami, którzy są pedofilami. 

Nie należy ich wpuszczać do drzwi. Diakon powinien powitać go w drzwiach i powiedzieć: Przykro mi, ale tobie 
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nie wolno wejść tutaj, ponieważ ucztujemy ze Słowa Bożego. A ty nie wierzysz Słowu. Wierzycie w ewangelię 

społeczną. 

  

A cały świat pogrążył się w chaosie. Trzech z czterech jest rozwiedzionych, w ciągu dziesięciu lat małżeństwa. 

Widzicie? Pomyśl o tym. Rozwód, małżeństwo ponownie i ponowne małżeństwo, rozwód i ponownie się ożenić. 

"Jedli, pili, żenili się z żonami i wydawali za mąż". Spójrzcie na godzinę, w której żyjemy. Kiedy kto kiedykolwiek 

był w takim chaosie?  

 

Teraz mogę zrozumieć, jeśli jesteś w świecie i nie podążasz za ewangelią. Na przykład mam trzech braci, którzy 

są rozwiedzeni i przykro mi to mówić. A Biblia mówi: Nie rób tego. Ale i tak to robią. Co to jest? To 

nieposłuszeństwo Słowu Bożemu. Co to jest? Jesteś oznaczony. Jesteś oznaczony. W porządku 

 

E-31 Uwierz w to 53-0906A. Bóg zawsze przygotowuje  rzeczy. Nie wierzysz w to? Chcę, żebyście słuchali 

uważnie. Wierzę dzisiaj z całego serca... To tylko brat Branham przemawia. Widzicie? Wierzę, że to, co 

widzicie I dzieje się teraz, jest przygotowaniem.  

 
W porządku, jakie są 86 rzeczy, znaków i wydarzeń Paruzji? To przygotowanie. Jeśli nie wiesz, że Bóg jest tutaj 
i zrobił 81 z tych 86, nie masz pojęcia, o czym jest to przesłanie. Jesteś tylko konserwatystą, który mówi, że 
wierzy w przesłanie.  
 

Bóg przygotowuje coś tuż przed punktem kulminacyjnym. Bóg zawsze ostrzega świat, a jeśli  otrzyma 

ostrzeżenia, pozostanie tylko jedno; To jest sąd.  

 
Pozwólcie, że was o to zapytam. Ile kościołów, które twierdzą, że wierzą w to przesłanie, może wymienić 10 z 
81 rzeczy, które miały miejsce pod paruzją Chrystusa. Ile kościołów w tym przesłaniu mówi: och, wierzę w to 
przesłanie? Wiecie co? Wątpię, że może jest tylko garstka. I nie mówię tego ze względu na siebie, ale dlatego, 
że uczyłem o tych rzeczach. Rozumiecie te rzeczy. Ale dlaczego nie każdy kaznodzieja naucza o tych 
rzeczach?  
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To właśnie powiedziałem pewnemu kaznodziei. Ma służbę. Wysyła mały podcast o tym, jak zamierza ich 
nauczyć, I nie powie nic o Paruzji. Nie powie nic o 81 wydarzeniach. Dlaczego? Bo wiecie co? Ludzie w tym 
przesłaniu myślą, że jest to fałszywa doktryna. A jednak Jezus to głosił. Paweł głosił to. Paweł powiedział, że 
jeśli głosisz cokolwiek innego, to co ja głoszę, jesteś przeklęty. Więc głoszą inaczej niż to co głosił, i są 
przeklęci, bo to jest  fałszywa doktryna. Dlaczego nie wszyscy głoszą dziś Paruzję? Jesteśmy w tym. On jest 
tutaj, On robi różne rzeczy, a my patrzymy, jak On to robi. Ale wiecie co? Nie mają pojęcia, ponieważ są na innej 
ścieżce. 

 

Noe ostrzegł świat, a oni tego nie przyjmowali. I przez cały wiek, Bóg zawsze ostrzegał. On zsyła miłosierdzie, a 

jeśli wzgardzą miłosierdziem, nie pozostanie nic innego, jak tylko sąd. Ale miłosierny Ojciec pierwszy ześle 

miłosierdzie. 

 

E-33 Przygotowanie 53-1111 Teraz, Bóg w swoim przygotowaniu. Wtedy, gdy Bóg zamierzał zniszczyć świat. 

Zanim zniszczył świat, posłał przygotowanie do zbawienia ludzi, którzy pragnęli być zbawieni. On zawsze to 

robi. Okazuje miłosierdzie przed sądem. A jeśli ludzie gardzą miłosierdziem, pozostaje tylko jedna rzecz, a jest 

nią sąd. I Bóg cię nie osądza; ty osądzasz siebie.  

 
Jakim cudem są ludzie, którzy twierdzą, że podążają za słupem ognia, twierdzą, że podążają za poselstwem i 
osądzają samych siebie tak, jak w czasach Mojżesza? Zbyt wielu ludzi wyszło z nim, zbyt wielu ludzi wyszło pod 
słupem ognia, pod potwierdzonym prorokiem, i chcieli ukamienować potwierdzonego  proroka. Dwa miliony ludzi 
zginęło na pustyni. I tylko Jozue, Kaleb  mieli mniej niż 20 lat w czasach Kadesa Barnei. Ilu ludzi weszło do 
Ziemi Obiecanej? Ilu z tych ludzi zginęło, którzy poszli za ogniem słupa i potwierdzonym Mojżeszem? Daj 
spokój. 1.999.998. Są zagubieni. 

 
I Bog , nie osądza cię. Osądzasz sam siebie. Jak oceniasz siebie? Odrzucając Słowo. Jak otrzymać znak bestii? 
Odrzucając Słowo. Odrzucając Słowo. Przyjmując alternatywę, którą jest religia. Wiecie, jesteście religijnym 
narodem, nie ma wątpliwości. Ale to nie zaprowadzi cię do nieba. Także jesteś religijny. Jest wielu ludzi 
religijnych na tym świecie, ale jedną rzeczą, którą zrobili, było odrzucenie tego słowa.  
 

To prawda. Tak długo, jak jesteś pod tym strumieniem krwi, który jest na całym świecie, masz prawo do 

miłosierdzia. Bożego... Krew Chrystusa powstrzymuje Boga od zabicia cię, bo inaczej zabiłby cię zaraz po tym, 
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jak zgrzeszyłeś. Ale to wciąż trzyma Boga z dala od ciebie, od twojej śmierci. Ale kiedy... Jesteś teraz wolnym 

moralnym agentem. Ale kiedy umrzesz, a twój duch przekroczy to, wtedy już zostaniesz osądzony. Nie musisz 

czekać na wyrok; Jesteś już osądzony. Bóg powiedział: "W dniu, w którym to zjesz, w dniu, w którym umrzesz". I 

to załatwia sprawę. 

 

Więc mówię tylko, że możesz robić różne rzeczy, możesz sprawić, że rzeczy będą wyglądać ładnie, ale to 
wszystko jest fałszywe. Wolałbym stać z potwierdzonym Słowem. Nie wygląda ładnie, ale z pewnością sprawia, 
że moja dusza się raduje. I osądźcie siebie. Okej, to prawda. Tak długo, jak jesteś pod rozlaną krwią, która jest 
na całym świecie, masz prawo do miłosierdzia. Och, czy to nie wspaniałe stwierdzenie? Bo na to liczę. Liczę na 
krew dla mojej doskonałości. Na tyle, na ile Bóg widzi mnie, widzi swojego własnego syna.  
 

Więc nie chodzi o to, jak bardzo jesteś święty. Nie chodzi o to, jaki jesteś miły. Nie mówię wam, żebyście wyszli i 
byli złymi facetami i byli szorstkimi ustami. Ale mówię, że umieść to we właściwym miejscu. Kiedy ktoś cię pyta, 
czy jesteś chrześcijaninem. Powiedz im, że Bóg jest tutaj. Powiedz im, że to wszystko idzie w dół. Nie mów: Tak, 
jestem chrześcijaninem, to w porządku, wiesz, i unikaj tego. Powiedz im prawdę. Ponieważ jest to jedyna 
szansa, jaką mają, aby otrzymać prawdę. Nie powstrzymuj się. Kaznodzieje w tym przesłaniu wiedzą o Paruzji 
Boga i odmawiają nawet wspominania tego słowa. Niektórzy o tym wspomną, Och, wiesz, on tu jest . Och, 
dobrze dla ciebie. On tu jest. Dlaczego nie powiesz mu o 86 wydarzeniach, aby mogli utożsamić się z Paruzją, o 
której mówił Jezus, o którym mówił Paweł, o którym mówił Piotr, o którym mówił Piotr, o którym mówił Jan, o 
którym mówił Jakub. Nie zrobią tego. Trzymają prawdę w tajemnicy.  
 
Pan Chrystus chroni cię od śmierci, gdy tylko zgrzeszysz. Ale kiedy umierasz, twój duch wykracza poza to, 
wtedy już jesteś sądzony. Nie musisz czekać na wyrok. Jesteś już osądzony. Bóg powiedział, że dzień, w 
którym go spożyjesz, dzień, w którym umrzesz. I to załatwia sprawę. Więc jeśli nie staniesz za nim tutaj, nie 
staniesz za nim po drugiej stronie. Przepraszam.  
 
Och, kocham cię, bracie Branham. Kocham cię, bracie Branham. I wszystko, co mnie kocha, będzie ze mną. 
Mój pies jest ze mną, mój koń jest ze mną. I wiesz, że każda osoba jest ze mną. Słuchajcie. Nie kochasz Boga. 
Mówiac, że kochasz brata Branhama. Ale  dotrzymujesz jego słowa.  Uczysz rzeczy, których nauczał. Wybierasz   
co chcesz aby twoje gloszenie zatrzymalo  więcej ludzi w zborze. 
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Cóż, wiecie, nie mamy zbyt wielu ludzi  w zborze. Mamy ich na całym świecie, ale nie mamy ich tutaj. 

Przepraszam. Prawdopodobnie moglibyśmy mieć 200 osób w tym kościele, gdybym był słodkim, miłym starym 

księdzem. Ale nie jestem słodkim, miłym starym księdzem. Jestem osobą, która miała ten udar. I żyję tak 

wiernie, jak tylko potrafię,tej doktrynie, którą nam dał. 

 

Zauważcie, że On powiedział, Bóg was nie osądza, wy osądzacie samych siebie. I jak to robimy? Będąc 

posłusznym Jego Słowu lub zbierając to, co zasialiśmy. I co to ma wspólnego z Sądem Depresji Czasów 

Ostatecznych? To wszystko ma z tym coś wspólnego. 

 

Jeśli zbadamy Księgę 2 Praw, zobaczymy prawo błogosławieństwa i przekleństwa. Deuter (czyli dwa) + onomia 

(badanie).  

 
Jedyne miejsce kultu zapewnione przez Boga 65-1128M P:37 Słowo "Powtórzonego Prawa", samo słowo 
oznacza "dwa prawa", słowo "Powtórzonego Prawa". A Bóg ma dwa prawa. Dwa prawa: jedno z nich jest 
nieposłusznstwo Słowu i smierc /zgon/; a drugim jest posłuszeństwo Słowu i życie. To są dwa prawa, a "Księga 

Powtórzonego Prawa" oznacza te "dwa prawa". Oba zostały nam całkowicie ukazane w Piśmie Świętym. 
Jednym z nich jest śmierć; drugi to Życie: Życie i śmierć. Bóg działa tylko w życiu, szatan tylko w śmierci. A te 
zostały pokazane światu publicznie, otwarcie przed naszymi oczyma i nie ma na to żadnego usprawiedliwienia.  
 
Wiesz, zbyt wielu ludzi to odkłada. Nie zamierzam studiować tego słowa. Po prostu wierzę w Jezusa. Wierzę w 
jego krew. Nie. Gdybyś wierzył w Jego słowo, codziennie otwierałbyś Biblię. Będziesz codziennie studiować 
pismo święte, aby dowiedzieć się więcej o tym, czym jest ten list miłosny dla panny młodej. Ponieważ jest to list 
miłosny. Jest pełen miłosierdzia, pełen łaski. Ale myślisz, że jesteś ponad to, ponieważ jesteś dobrym 
człowiekiem. Nigdy nie paliłeś. Nigdy nie piłeś. Więc co? Wąż nigdy nie palił i nie pił. Daj spokój, myślisz, że 
Judasz był palaczem i pijącym. Myślisz, że byl cudzołożnikiem ? Nie wydaje mi się. Myślę, że po prostu odrzucił 
Jezusa. W porządku, był przystojnym facetem.  
 

Jeden z nich został wystawiony na górze Synaj, gdy wydano prawo, które skazywało cały rodzaj ludzki na 
śmierć. Drugi został dany na Górze Kalwarii, która przywróciła do życia cały rodzaj ludzki, kiedy kara została 
zapłacona w Jezusie Chrystusie. Dwa prawa Księgi Powtórzonego Prawa zostały wypełnione w tych dwóch 
wielkich rzeczach.  
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Boże miejsce kultu 65-0425 P: 11 "Księga Powtórzonego Prawa" jest greckim słowem oznaczającym "dwa 
prawa", słowo "Powtórzonego Prawa"... A Bóg ma dwa prawa. A jednym z nich jest prawo śmierci: 
nieposłusznstwo Jego Słowu. Widzimy, to kiedy Ewa była nieposłuszna Jego Słowu; To przyniosło śmierć. To 
jedno z Jego praw: "W dniu, w którym je spożyjesz, tego dnia umrzesz". A potem ma inne prawo, które jest 
prawem Życia do posłuszeństwa, jeśli  Zachowując Jego Słowo, będziesz żył. W moim sposobie myślenia 
sprowadza się to do dwóch rzeczy: albo dotrzymywania Jego Słowa, albo nieposłuszeństwa Jego Słowu. Jedno 

z tych praw zostało dane na górze Synaj.  Takie jest prawo śmierci. Drugie prawo zostało dane na Górze 
Kalwarii, gdzie prawo Życia zostało dane przez Chrystusa Jezusa.  
 
Wybrane przez Boga miejsce kultu 65-0220 P:14 Teraz wyjęliśmy ten tekst z Księgi Powtórzonego Prawa. 
Jest to greckie słowo, które ma złożone znaczenie lub oznacza "dwa prawa". Greckie słowo "Księga 
Powtórzonego Prawa" oznacza "dwa różne prawa". I to jest właśnie to, co ma Bóg: dwa różne prawa. A jedno z 
nich jest prawem śmierci, a drugie jest prawem życia. Bóg ma dwa prawa. Podążanie za Nim, służenie Mu i 
wielbienie Go jest Życiem; Odrzucenie go to śmierć. W Bogu są dwa prawa.  
 

W tej księdze powtórzonego prawa, szczególnie w rozdziale 28, widzimy, że jeśli zwracamy uwagę i jesteśmy 

posłuszni Słowu Bożemu, Jego Prawu (Torze), które oznacza instrukcje Ojca, będziemy tak błogosławieni, że 

błogosławieństwa spłyną na nas i nas ogarną.  

To jest jak w wyścigu, w którym nie jesteś świadomy, że ten, który nadjeżdża za tobą, ma większą prędkość niż 

ty, a kiedy jesteś świadomy tego że on dosiega ciebie ,to on już cię wyprzedza i przejął prowadzenie w tym 

wyścigu. 

 

Powtórzonego Prawa 28:1 ¶ I stanie się, jeśli pilnie posłuchasz głosu Pana, Boga twego, (To twoi prorocy), 

aby przestrzegać i wypełniać wszystkie Jego przykazania, które ci dziś nakazuję, aby Pan, Bóg twój, postawił 

cię wysoko ponad wszystkimi narodami ziemi: 2 I wszystkie te błogosławieństwa spłyną na ciebie, i 

dosiegna cię, jeśli usłuchasz głosu Pana, Boga twego. 

 

Ale co, jeśli nie słuchasz głosu Pana? Co to znaczy harken? Oznacza to, że zważaj, sluchaj ,ulegaj. Oznacza to, 
że zwróć na to uwagę. Ale co, jeśli nie zwracasz uwagi na głos Pana ? Nie grzeszę.   Nie popełniam 



13 
 

cudzołóstwa. Nie piję. Nie przeklinam. Nie robię żadnej z tych rzeczy. Nadal jesteś zagubiony, ponieważ nie   
zwracasz na to uwagi. Nie wiecie, że Paruzja Boga już tu jest. Że pokazał nam znaki i wydarzenia. Nie słuchasz. 
Nie zwracasz na to uwagi. Nie zwracasz uwagi na to, co mówi. 
 

Ale co, jeśli nie słuchasz Głosu Pana, Boga twego, co wtedy? Co jeśli nie zwracasz uwagi na Głos Boga? Co się 

stanie? Będzie odwrotnie, jak widzimy w wersecie 15, a następnie zobaczymy przekleństwa związane z 

niezwracaniem uwagi lub nie zwracaniem uwagi na Jego głos, który jest Jego Słowem. 

 

Powiem tak. Nadchodzi bardzo potężny sąd nad Ameryką. I wiecie co? Ameryka wyprzedza Europę o lata 
świetlne. A reszta narodów, jedziesz do Chin, jedziesz do wszystkich tych miejsc na świecie, a one są brudne. 
Żyją w mitologii, żyją w pogaństwie. Ale Ameryka jest teraz gorsza. Brat Branham powiedział, że kiedy zobaczył 
Miss America, była naga, trzymając gazetę przed swoimi intymnymi częściami. Co to za gazeta? Jest pełena 
brudu. Co robiła? Tańczyła do tej rock'n'rollowej muzyki. Co oni dzisiaj robią w kościołach? Tańczą do czego? 
Muzyka rock'n'rollowa? To znaczy, wyciąga cię z siedzenia, tańczysz, skaczesz i krzyczysz. Chwała Bogu, 
chwała Bogu, Alleluja. A ty jesteś w Marszu Alleluja i wszystkim innym. A to jest Miss America w jej nagim 
stanie, która tańczy do rock'n'rolla. 
 
I wiecie co? Mój przyjaciel, rozmawiałem z nim któregoś wieczoru z Jeffersonville i jest naprawdę uroczym 
bratem. I powiedział do mnie, wiesz co,   że oni głosili krotkie kazanie ale to nabożeństwo trwało 4 1/2 godziny. 
A 3 1/2 godziny to w zasadzie cały taniec, rock'n'rollowa muzyka i wszystko inne. Wow, to Miss America. To jest 
Kościół Ameryki, który widział brat Branham. A potem jedziesz na Wschód, do Azji, i cały kościół pojawia się 
razem na plaży, a oni wchodzą do wody i mówią: "No cóż, ale my nosimy pełne ubrania". Tak, i jest obcisłe, 
ponieważ jesteś mokry. 
 

Powtórzonego Prawa 28:15 ¶ Lecz stanie się, jeśli nie usłuchasz głosu Pana, Boga twego, przestrzegać 

wszystkich Jego przykazań i ustaw, które ci dziś nakazuję; aby wszystkie te przekleństwa spadły na ciebie i 

cię dosięgnęły. 

 

Teraz, jeśli uważnie obserwujesz to, co Bóg mówi im w Księdze Powtórzonego Prawa, On mówi, że to, co jest 

błogosławieństwem, staje się przekleństwem, w zależności od twojej reakcji na Słowo Boże. A błogosławieństwa 
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i przekleństwa przychodzą na dwóch głównych arenach życia. Dotyczą one błogosławieństw ekonomicznych i 

przekleństw, lub błogosławieństw zdrowotnych lub plag, jako przekleństwa.  

Powtórzonego Prawa 28: 3 Błogosławiony będziesz w mieście i błogosławiony będziesz na polu. 

 

Ale widzimy, począwszy od Księgi Powtórzonego Prawa 28:16: Przeklęty będziesz w mieście, a przeklęty 

będziesz na polu. 

 

VS Powtórzonego Prawa 28: 4 Błogosławiony będzie owoc twego ciała i owoc twojej ziemi, i owoc twego 

bydła, wzrost twojego stada i trzody twoich owiec. 

Ale Powtórzonego Prawa 28: 18 Przeklęty będzie owoc twego ciała i owoc twojej ziemi, wzrost twojego 

bydla i stada twoich owiec.  

 

Coś tu się dzieje. Co to? Dlaczego? Dlaczego macie dzieci, które są renegatami? Ponieważ nie uczysz ich w 
młodym wieku, aby szanowali Boga we wszystkim. Po prostu, przykro mi to mówić, przestępstwa rodziców, to 
powiedział brat Branham. Czy to oznacza, że dzieci przychodzą do kościoła? Oczywiście, że tak. Czy to 
oznacza czas na modlitwę? Oczywiście, że tak. 
Przygotowujesz swoje dzieci na spotkanie ze swoim zbawicielem. Ich wybawca.  
 
Powtórzonego Prawa 28: 5 Błogosławiony będzie twój koszyk i twój zapas. 

 

Czy jesteś błogosławiony? Czy Bóg zamienia twoje przekleństwo w błogosławieństwo? Czy Bóg zamienia twoją 

nicość w błogosławieństwo? A twój koszyk? Co to jest zapas? To miejsce, w którym umieszczasz rzeczy, 

których tak naprawdę nie potrzebujesz dzisiaj, ale możesz potrzebować jutro  

 

Ale Powtórzonego Prawa 28:17 Przeklęty będzie twój koszyk i twój zapas.  

 

Ten sam koszyk i ten sam zapas, w którym jesteś błogosławiony, staje się przekleństwem, ponieważ nie masz 
wystarczająco dużo, aby starczylo do jutra. Nie masz wystarczająco dużo zapasów. Nie masz wystarczająco 
dużo w koszyku. Nie masz wystarczająco dużo na co dzień. Amerykanie żyją majac 3 dni zapasu jedzenia. To 
przeciętny dom. Czy możesz sobie wyobrazić 3 dni  zapasu jedzenia? Nie mogę. Przykro mi, ale po prostu nie 
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wyobrażam sobie pójścia do spiżarni i nie znalezienia tego, co chcę znaleźć. Ale robią to codziennie. Więc 
wychodzą jeść i są zatruwani tym, co jedzą.  
 
Powtórzonego Prawa 28: 6 Błogosławiony będziesz, gdy wejdziesz, i błogosławiony będziesz, gdy 

wyjdziesz. 

 

Ale potem widzimy w wersecie 19: Przeklęty będziesz, gdy wejdziesz, i przeklęty będziesz, gdy wyjdziesz.  

 

Powtórzonego Prawa 28:7 Pan sprawi, że twoi wrogowie, którzy powstaną przeciwko tobie, zostaną uderzeni 

przed twoim obliczem: wyjdą przeciwko tobie  jedną drogę i uciekną przed tobą siedmioma drogami. 

 

Powtórzonego Prawa 28:8 8 Pan rozda ci błogosławieństwo w twoich spichlerzach i we wszystkim, do 

czego podłożysz rękę swoją; i będzie ci błogosławił w ziemi, którą Pan, Bóg twój, ci daje. (To jest nasze 

Milenium) 9 Pan ustanowi cię ludem świętym dla siebie, jak ci przysiągł, jeśli będziesz przestrzegać przykazań 

Pana, Boga twego, i będziesz chodził Jego drogami. 10 I wszyscy ludzie ziemi zobaczą, że jesteś nazwany 

imieniem Pana; i będą się ciebie bać. (Och, ten brat Vayle, nie chcę się do niego zbliżać. Po prostu mnie 

przeżuje. Cóż, dobrze dla ciebie. Mam nadzieję, że tak, jeśli potrzebujesz żucia. Niech będzie żuty, jeśli 

potrzebujesz żucia.) 11 I uczyni cię Pan obfitym w dobra, w owoc twego ciała, w owoc twego bydła i w owoc 

twojej ziemi, w ziemię, którą Pan przysiągł twoim ojcom dać.  

 

12 Pan otworzy ci swój dobry skarb, niebo, aby dać deszcz twojej ziemi w swoim czasie i błogosławić całą 

pracę twojej ręki, i pożyczysz wielu narodom, a ty nie pożyczysz. 13 I uczyni cię Pan na czele, a nie na 

koncu; i będziesz  na gorze a nie na dole , jeśli zważasz na przykazania Pana, Boga twego, które ci dziś 

nakazuję, przestrzegać i wypełniać: 

 

Porównajmy teraz każde błogosławieństwo zdrowia i dobrej ekonomii z przekleństwami ze słabym zdrowiem i 

słabą gospodarką. Jedną rzeczą jest dla Boga błogosławienie cię dobrym zdrowiem. Można powiedzieć, że 

twoje zdrowie będzie dobre. Ale kiedy przeklina cię słabym zdrowiem, staje się bardzo konkretny i nazywa różne 

plagi i choroby, które spadną na tych, którzy są pod klątwą. 
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Powtórzonego Prawa 28:20 Pan ześle na ciebie przekleństwa, udręki i nagany, we wszystkim, do czego 

przyłożysz swoją rękę, aż zostaniesz zniszczony i szybko  zginiesz; z powodu niegodziwości twoich 

czynów, przez które mnie opuściłeś. 21 Pan sprawi, że zaraza przylgnie do ciebie, aż cię pochłonie do ziemi, 

dokąd pójdziesz, aby ją posiąść. 22 Pan uderzy cię suchotami i gorączką, i zapaleniem, i febra ,  mieczem, i 

susza, i pleśnią; i będą cię ścigać, aż zginiesz. 23 I niebo nad twoją głową będzie mosiężne, a ziemia, która 

jest pod tobą, będzie żelazem.  

 

24 Pan sprawi, że deszcz na twojej ziemi stanie się prochem i pyłem,  to z nieba zstąpi na ciebie, aż 

zostaniesz zniszczony. 25 Pan sprawi, że zostaniesz uderzony przez twoich wrogow: wyjdziesz przeciwko 

nim  jedna droga a uciekniesz przed nimi  siedmioma drogami, i zostaniesz usunięty ze wszystkich królestw 

ziemi.  

 

[26] »A twoje zwłoki będą mięsem dla wszystkiego ptactwa powietrznego i dla zwierząt ziemskich, i nikt nie 

będzie ich odpędzał. 27 Pan uderzy cię wrzodem Egiptu , hemoroidami, i strupem, i liszajem, z którego nie 

możesz być uzdrowiony. 28 Pan uderzy cię szaleństwem, i ślepota, i przerazeniem serca (co jest lękiem 

lub nerwicą)  

 

[29] »I będziesz błądził po omacku w południe, jak ślepy błądzi po omacku w ciemnościach, i nie będziesz 

miał powodzenia na swoich drogach, i będziesz tylko uciskany i lupiony na wieki, i nikt cię nie wybawi. 30 

Poślubisz żonę, a inny mężczyzna będzie z nią leżał, zbudujesz dom i nie będziesz w nim mieszkał. 

Zasadzisz winnicę i nie będziesz zbierał jej winogron.  

 

[31] »Twój wół zostanie zabity na twoich oczach i nie będziesz go jadł, twój osioł zostanie gwałtownie 

zabrany sprzed twego oblicza i nie zostanie ci zwrócony: owce twoje będą wydane twoim wrogom i nie 

będziesz miał nikogo, kto by ich uratował. 

 

32 Twoi synowie i twoje córki będą wydane innemu ludowi,  
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Twoi synowie zostaną wysłani do walki w bitwach innych ludzi, a twoje dzieci będą przedmiotem handlu. Nigdy 

nie widzieliśmy handlu ludźmi, takiego jak dzisiaj. Ponad 30 milionów naszych dzieci jest sprzedawanych w 

niewolę, aby je wykorzystywać  . Dlaczego? Ponieważ nie mamy czasu dla Boga.) a oczy twoje będą patrzeć i 

zawodzić z tęsknoty za nimi przez cały dzień, i nie będzie siły w twojej ręce.  

 

[33] »Owoc twojej ziemi i całej twojej pracy zabierze naród, o którego nie znasz, i będziesz tylko 

uciskany i miażdżony na zawsze.  

 

34 Abyś  oszalał na widok tego  co ujrzysz przez twoje oczy. 35 Pan dotknie cię wrzodem na kolanach i 

goleniach , którego nie da się uleczyć, od podeszwy twojej stopy aż po czubek twojej głowy. 36 Pan cię 

zaprowadzi, i  twego króla  , którego ustanowisz nad sobą, do narodu, którego ani ty, ani twoi ojcowie nie 

znaliście; i tam będziesz służył innym bogom, drewnu i kamieniu. (Innymi słowy, bóg materializmu). 

 

37 I staniesz się dziwowiskiem, przysłowiem i posmiewiskiem  pośród wszystkich narodów, dokąd 

zaprowadzi cię Pan. 38 Wiele nasienia zasiesz w polu, a niewiele zbierzesz; bo szarańcza ją pochłonie. 39 

Zasadzisz winnice i uprawisz je, ale nie będziesz pił wina, ani zbierać [winogron]; bo robaki je zjedzą.  

 

41 Będziesz rodził synów i córki, ale nie będziesz się nimi cieszył; bo pójdą do niewoli. 42 Wszystkie twoje 

drzewa i owoce twojej ziemi pochłonie szarańcza. 43 Obcy, który jest posrod ciebie, wzniesie się nad tobą 

bardzo wysoko;  

 

Ludzie tacy jak Kissinger, Soros, Schiff z WEF i premier Peru, Inomoto, który osuszył kasę przed ucieczką.  

 

i zejdziesz bardzo nisko.  

 

44 On ci pożyczy, a ty mu nie pożyczysz: on będzie głową, a ty ogonem. [45] »Co więcej, wszystkie te 

przekleństwa spadną na ciebie, będą cię ścigać i dosięgać cię, aż zostaniesz zniszczony; ponieważ nie 

słuchałeś głosu Pana, Boga twego, aby przestrzegać Jego przykazań i ustaw, które ci przykazał:  
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46 I będą przy tobie za znak i za cud, i za potomstwo twoje na wieki. 47 Ponieważ nie służyłeś Panu, Bogu 

swemu, z radością i radością serca, dla obfitości wszystkich [rzeczy]; 48 Dlatego będziesz służył swoim 

nieprzyjaciołom, których Pan ześle przeciwko tobie, W głodzie i pragnieniu, i w nagości, i w niedostatku 

wszystkiego, i włoży ci jarzmo żelazne na szyję, aż cię zniszczy.  

 

49 Pan przyprowadzi przeciwko tobie naród z daleka, z krańców ziemi, tak szybki, jak leci orzeł; naród, 

którego języka nie zrozumiesz; 50 Naród o dzikim obliczu, który nie będzie liczył się z osobą starców ani 

okazywał łaski młodym.  

 

51 I będzie jadł owoc twego bydła i owoc twojej ziemi, aż będziesz zniszczony, który również nie 

pozostawi ci ani zboża, ani wina, ani oliwy, ani wzrostu twoich trzod, ani stad twoich owiec, dopóki cię 

nie zniszczy.  

 

W dzisiejszej Europie nie da się uzyskać porządnego kawałka mięsa, wszystko, co dostajesz, to resztki 

kawałków. Odrzucili Pana wiele lat temu, a to, co im się przydarzyło, wkrótce wydarzy się w Stanach.  

 

Pochylmy głowy w modlitwie.  
Ojcze, wydaje się, że daliśmy dzisiaj przesłanie, które niektórzy mogą uznać za bardzo przygnębiające i bardzo 
skupione na tym, co nadchodzi na ten naród. Ale jednak mamy błogosławieństwa. I tak, albo zwrócimy uwagę 
na głos Pana, Boga naszego, i  błogosławieństwo spadnie na ciebie i dosięgnie cię zarówno w zdrowiu, jak i w 
finansach. Albo będziemy przeklęci jak reszta narodu, w plagach i finansach. Tak więc, Panie, widzimy dzisiaj, 
jak sąd depresji ekonomicznej przychodzi na ten naród. W imieniu Jezusa modlimy się. Amen.  
 
Dziś wieczorem zajmiemy się ostatnim. Myślę, że to całkiem dobre badanie. Czy tak uważasz? W każdym razie, 
zamierzamy to zbadać. I powiem wam co, nie cieszyłem się na nasze studium o kościele i o Światowej Radzie 
Kościołów, ponieważ nic o tym nie wiedziałem. Ale dziś rano, a właściwie wczoraj wieczorem i dziś rano, Pan po 
prostu otworzył przede mną Swoje słowo i zaczynam je widzieć jak nigdy dotąd. Będziecie więc naprawdę 
błogosławieni, kiedy do tego dojdziemy. Ale w międzyczasie będziemy mieli  pytania i odpowiedzi na temat 
zmartwychwstania. I to są dobre pytania, które zadają bracia. 
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